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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Bolmen kl. 13:00-14:35 
  
Beslutande ledamöter Ronny Löfquist (S) (ordförande), Anna Roos (C) (1:e vice ordförande), Stina 

Isaksson (SD) (2:e vice ordförande), Birgitta Årzen (S) 
  
Ej tjänstgörande ersättare  
  
Övriga närvarande Emma Gröndahl (kommunchef) 

Christer Grähs (kultur- och folkhälsochef) 
Katarina Paulsson (samhällsbyggnadschef) 
Kristin Engholm (utveckling- och hållbarhetschef) 
Sofia Nygren (organisation- och tillväxtstrateg) 
Malin Thyden Kärrman (S) (samhällsbyggnadsnämndens ordförande) 

  
Utses att justera Anna Roos 
  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §14 
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§14 

Busslinje mellan Falkenbergs och Hyltes kommun  
(2024 KS0107) 

Beslut 
Kommunstyrelsen ställer sig positiva till Regionstyrelsens arbetsutskotts förslag gällande 
utredning av en ny busslinje mellan Falkenbergs och Hylte kommuner men önskar att 
utredningens direktivet kompletteras med: 
  

 Möjligheter till utökning av arbetsmarknadsregionen i västlig/östlig riktning 
 Förutsättningar för att stärka möjligheten till kompetensförsörjning för såväl privat 

som offentlig sektor 
 Utöka möjligheterna för gymnasie - och vuxenstudier 

  

Beskrivning av ärendet 
Företrädare för Region Halland och Falkenbergs respektive Hylte kommuner har under de 
gångna åren fört samtal om att låta utreda förutsättningarna för en ny busslinje mellan 
Falkenbergs och Hylte kommuner. 
  
Regionstyrelsens arbetsutskott har beslutat att för egen del tillstyrka att föreslagen utredning 
genomförs och att Region Halland ikläder sig ett samordningsansvar för genomförandet. 
Syftet med en sådan utredning är att se vilka möjligheter som finns till anslutning av befintlig 
kollektivtrafik, om det finns förutsättningar för privat medfinansiering och om möjlig 
medfinansiering finns av EU-medel. Underlaget ska ge parterna kunskapsunderlag inför 
ställningstagande om införande av en sådan busslinje. Parterna bidrar i så fall gemensamt till 
utredningens genomförande och utser kontaktpersoner. Utredningen bör kunna färdigställas 
under tidigare delen av 2024. efterhöra intresse hos Falkenbergs och Hylte kommuner att 
delta i utredningen. 
  
Hylte kommun är positiv till att medverka i en utredning gällande en busslinje mellan 
Falkenbergs kommun och Hylte kommun. Dock vill Hylte kommun tillföra att utredningen 
ska kompletteras med följande inslag: 
  
·         Möjligheter till utökning av arbetsmarknadsregionen i västlig/östlig riktning 
·         Förutsättningar för att stärka möjligheten till kompetensförsörjning för såväl privat som 
offentlig sektor 
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·         Utöka möjligheterna för gymnasie - och vuxenstudier 
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Utredningsarbete genomförs av befintlig organisation och har således ingen ytterligare 
ekonomisk påverkan. 
  

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - Busslinje mellan Falkenbergs och Hyltes kommun 
 Protokollsutdrag - RSAU §9 - Utredning om busslinje mellan Falkenberg och Hylte 

kommun RSAU §9 - Utredning om busslinje mellan Falkenberg och Hylte kommun 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen ställer sig positiva till Regionstyrelsens arbetsutskotts förslag gällande 
utredning av en ny busslinje mellan Falkenbergs och Hylte kommuner men önskar att 
utredningens direktivet kompletteras med: 

 Möjligheter till utökning av arbetsmarknadsregionen i västlig/östlig riktning 
 Förutsättningar för att stärka möjligheten till kompetensförsörjning för såväl privat 

som offentlig sektor 
 Utöka möjligheterna för gymnasie - och vuxenstudier 

  
 

Yrkanden 
Anna Roos (C) yrkar bifall till förvaltningen förslag till beslut.  
  
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till förvaltningen förslag till beslut.  
  
Birgitta Årzén (S) yrkar bifall till förvaltningen förslag till beslut.  
 

Beslutet skickas till  
Region Halland 
Falkenbergs kommun 
 

Paragrafen är justerad 
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